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گروه ورزشی- به شاید به توان 
رقابت های جام جهانی فوتبال را پس 
از بازی های المپیک مهمترین رویداد 
ورزشــی جهان دانســت. اتفاقی که 
خیلی از کشور های جهان به دنبال آن 
هستند و بعضی ها حتی حضور در آن 
را برای کشــور خود افتخار می دانند 
و شــرکت در این بازی ها را مهمترین 
اتفاق ورزشی کشور خود به حساب 

می آورند.
مســابقات جام جهانی فوتبال 
از ســال ۱۹۳۰ به طور مرتب و هر ۴ 
ســال یکبار برگزار می شود و تنها در 
ســال های ۱۹۴۲ و ۱۹۴۶ با توجه به 
جنگ جهانی دوم برگزار نشده است، 
امــا حــالا و در هفته های گذشــته 
صحبت هایی دربــاره برگزاری این 
مســابقات به صورت ۲ سال یک بار 
مطرح شده اســت. صحبت هایی که 
مخالفــان و موافقان مطــرح زیادی 
دارد. از بزرگترین مربیان جهان مانند 
پپ گواردیولا گرفته اســت تا برخی 
بازیکنــان همراه با فیفا شــده اند و 
عنــوان کرده اند برگزاری این رویداد 
هر ۲ سال حتی می تواند باعث رشد و 

شکوفایی فوتبال شود. 
اما در طرف دیگر این صحبت ها 
نیز افرادی هستند که این امر را به دلیل 
مسائل مالی می دانند و عنوان کرده اند 
که فیفا تنها برای کســب درآمد بیشتر 

به دنلبال برگزاری این مســابقات آن 
هم به صورت ۲ سال یک بار است.

این تصمیم حاشــیه های فروان 
دیگــری را نیز به وجود آورد و کمیته 
بین المللی المپیک نیز با انتشار بیانیه ای 

به این موضوع واکنش نشان داد.
بخشی از بیانیه این نهاد به شرح 

زیر است.
کمیتــه بین المللــی المپیــک 
نگرانی هــای خــود را به اشــتراک 
می گــذارد و از ذینفعــان فوتبــال، 
و  بین المللــی  فدراســیون های 
برگزارکننــدگان رویداد های بزرگ 
می خواهد تا مشورت بیشتر از جمله 
با نمایندگان ورزشکاران داشته باشند.
اما مطرح شــدن ایــن طرح و 
پیشنهاد موضوع ساده ای نبوده است. 
این پیشنهاد از سوی فدراسیون فوتبال 
عربستان مطرح شده است و حالا یک 
مربی بزرگ دنیــای فوتبال به کمک 
عرب ها آمده است تا طرح برگزاری 
جام جهانی به صورت ۲ سال یک بار 

را در میان تمام تیم ها جا بیاندازد.
آرســن ونگر پیرمرد ۷۱ ســاله 
دنیای فوتبال نقــش اصلی را در این 
موضع ایفا می کند. ونگر فرانســوی 
اکنــون در حال برگزاری جلســات 
فراوانی برای راضــی کردن بزرگان 
دنیای فوتبال با این طرح است طرحی 

که حاشیه همراه خود کم ندارد.

اما در این میان نظر فدراســیون 
فوتبال ما نیز جالب است.

فدراســیون فوتبال ایــران و در 
راس آن شهاب الدین عزیزی خادم از 
طرح برگزاری جام جهانی به صورت 

۲ سال یک بار حمایت کرده است.
عزیــزی خادم در گفت و گویی 
با جیانی اینفانتینو، رئیس فدراسیون 
جهانی فوتبال در قطر اشــاره و اعلام 
کرد که فدراســیون فوتبــال ایران از 
پیشنهاد رئیس فیفا مبنی بر برگزاری 
۲ سال یکبار مســابقات جام جهانی 
حمایت می کند چــرا که اجرای این 
پیشــنهاد، افزون بر کمک به توسعه 
فوتبال در سراســر جهــان موجب 
جبران بخشــی از صدمات اقتصادی 
همه گیری کرونــا به صنعت فوتبال، 
تقویت اقتصاد فوتبال، توسعه فوتبال 

در مناطق کمتر توســعه یافته جهان و 
افزایش همگرایی در میان اعضای فیفا 

می شود.
ایــن موضــوع اکنــون تنها به 
صــورت یک برنامه مطرح شــده 
اســت و قرار اســت که در کنگره 
بعــدی فیفا که در مارس یا آوریل 
۲۰۲۲ برگــزار شــود، به رای 

گذاشته شــود. رای گیری که 
تمام ۲۱۱ فدراســیون در آن 
شرکت خواهند کرد و این 
تصمیم بــا رای اکثریت به 

سادگی گرفته خواهد شد.
جهانــی  جــام 

فوتبال
در ارتباط با همین 
موضوع با فرشید طالبی 
پیشکســوت فوتبــال 

کشــورمان به گفتگو پرداختیم. او در 
خصــوص احتمال ۲ ســال یک بار 
برگزار شــدن جام جهانی نیز عنوان 
کرد: اگر فاصلــه زمانی جام جهانی 
کمتر شــود اتفاق خوبی خواهد بود، 
زیرا هیجان بیشتر می شود و نسل های 

کمتری می ســوزند. یک فوتبالیست 
چند سال فقط می تواند در اوج باشد. 
اگر فاصله زمانــی جام جهانی کمتر 
شود، اتفاق بزرگی است که می تواند 
باعث بروز شدن تاکتیک های مربیان 

شود. 
ضمــن اینکه دیدن ســتارگان 
بزرگ دنیــای فوتبال در جام جهانی 
لذت بخش اســت. به جای ۴ ســال 
می توانید رونالدو را هر ۲ ســال یک 

بار در جام جهانی ببینید.
امــا هومن افاضلی کارشــناس 
فوتبال کشــورمان نظری متفاوت با 
ســتاره پیشــین فوتبال ایران داشت. 
افاضلــی دربــاره اهــداف فیفا در 
برگزاری ۲ سال یک بار مسابقات جام 
جهانی و افزایش تیم ها اظهار کرد: این 
طرح برای فیفا درآمد زایی دارد و نکته 
مثبتش فقط همین است. علاوه بر این، 
شانس تیم های کوچک برای حضور 

در جام جهانی افزایش می یابد.
او ادامه داد: فوتبال با همین نحوه 
برگزاری مسابقات خوب است. من 
نمی دانم چــرا می خواهند فوتبال را 
دســتکاری کنند؟ به نظرم برگزاری 
بازی های جام جهانی ۲ سال یک بار 
فشار زیادی به بازیکنان می آورد. 
بــا وجود ادعای آرســن ونگر 
طرح جدید مســابقات جام 
جهانی هیچ کمکی به فوتبال 

نمی کنــد و فقط درآمدزایی برای فیفا 
است.

افاضلــی درباره اینکه طرح فیفا 
چــه کمکی به صعود تیم ملی فوتبال 
کشــورمان به جام جهانــی می کند، 
گفــت: ما با همین تعــداد تیم ها باید 
راحت به جام جهانی برویم و اگر این 
اتفاق رخ ندهد در آن صورت تیم ملی 

فوتبال ما ضعیف شده است. 
زمانی که یک، ۲ و ۴ تیم از آسیا به 
جام جهانی می رفتند، تیم ملی فوتبال 
کشورمان به جام جهانی راه می یافت. 
اگر طرح تعداد تیم ها در جام جهانی 
را افزایــش بدهند در آن صورت ۵/۵ 
یا ۶ سهمیه برای قاره آسیا خواهد بود.
او دربــاره موافقــان و مخالفان 
طــرح فیفا بیــان کرد: یکســری از 
کشور ها که پول زیادی خرج می کنند، 
موافق اجرای این طرح هســتند، اما 
کشور های اروپایی و آمریکایی با این 

طرح مخالف هستند. 
کشــور های عربــی زمانی که 
می بینند جــام جهانی در قطر برگزار 
می شود، دوســت دارند میزبانی جام 

جهانی هم به آن ها برسد.
به هر حــال در دنیــای فوتبال 
هر کســی نظر خــود را دارد، اما باید 
منتظــر ماند و دید که آیا فیفا می تواند 
کشور های عضو خود را به تغییر وادار 

کند.

در روز های گذشته صحبت های زیادی درباره برگزاری رقابت های جام جهانی هر ۲ سال یک بار شده است.

پیرمرد فرانسوی نقش اول بازی فیفا؛

جام جهانی فوتبال شاید 
هر ۲ سال یک بار!

گروه ورزشی- 
تغییــرات نمایندگان 
ایران در لیگ قهرمانان 
آســیا به دلیل تقویم 
ایــن رقابت ها یکی 
از دلایلی اســت که 
منجر به عدم توفیق 
آن ها در لیگ قهرمانان 
شده است. با این وجود تیم های ایرانی 
در فصولی که تغییرات کمتری داشتند، 
عملکرد بهتری از خودشان نشان دادند.

تقویم شرق آسیایی لیگ قهرمانان 
مانند شمشیری دو لبه ای برای تیم های 
غرب آسیا محسوب می شود. معمولا 
ســمت بد این شمشــیر دو لبه برای 
تیم های ایرانی اســت چرا که با توجه 
بــه نبود ســازمان یافتگی و توان مالی 
لازم در باشگاه های ایرانی، آن ها نه تنها 
توان حفظ ستاره هایشان را ندارند بلکه 
ممکن است شــاکله  اصلی شان را هم 
از دســت بدهند. از طرفی باشگاه های 
کشــورهای دیگــر بــه خصــوص 
کشورهای حاشیه خلیج فارس از نظر 

ســاختاری  حرفه ای تر از باشگاه های 
ایرانی هستند. همچنین این باشگاه ها 
بــا منابع بزرگ مالی که در اختیار دارند 
از فاصلــه زمانی بین مرحله گروهی و 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا استفاده 
می کنند و تیم هایشان را تقویت می کنند. 
الهلال عربستان نمونه شاخصی است که 
همیشه از فرصت ها استفاده کرده و اگر 
نگوییم برترین تیم آسیاست، قظعا یکی 

از برترین هاست.
در ادامــه این گزارش به تغییرات 
شاخصی که نمایندگان ایران در فاصله 
میان فصلی لیگ قهرمانان آسیا از فصل 
۲۰۱۷ تــا ۲۰۲۱ داشــتند و نتایجی که 

کسب کرده اند، اشاره شده است:
لیگ قهرمانان ۲۰۱۷

در  حــذف  پرســپولیس: 
نیمه نهایی مقابل الهلال

خروجی : سروش رفیعی، رامین 
رضاییان

خلیــل زاده،  شــجاع  ورودی: 
ســیامک نعمتی، گادوین منشا، بشار 

رسن

شــاگردان برانکو در آن فصل به 
نسبت تقویت شــدند و باعث شدند 
ایران پس از ۴ سال نماینده ای در مرحله 
نیمه نهایی داشته باشد. البته محرومیت 
طارمی و محرومیت پرسپولیس از نقل و 
انتقالات در آستانه دیدار با الهلال حاشیه 

بزرگی برای سرخ پوشان ایجاد کرد.
لیگ قهرمانان ۲۰۱۸

استقلال: حذف در یک چهارم 
نهایی مقابل السد

خروجی: مجید حســینی، امید 
ابراهیمی، سرور جپارف، امید نورافکن، 

مامه تیام
ورودی: میثم تیموری، فرشــاد 
محمدی مهــر، محمد دانشــگر، علی 
کریمی، همام طارق، نویمایر، الحاجی 
گرو، روح الله باقری، مرتضی تبریزی، 

اللهیار صیادمنش
ورودی های پر تعداد اســتقلال 
کیفیــت خروجی هــای مطرحش را 
نداشــتند و شاگردان شــفر نتوانستند 
کیفیتی را که تا مرحله یک هشتم نهایی 

داشتند مقابل السد به نمایش بگذارند.

پرسپولیس: نایب قهرمان
خروجی: صادق محرمی، فرشاد 
احمــدزاده، وحیــد امیری، محســن 

مسلمان
پرســپولیس به دلیل محرومیت 
از نقل و انتقالات نتوانســت بازیکنی 
را جایگزین کند اما شــاگردان برانکو 
ایوانکوویچ دســت به کار بزرگی زدند 
و توانستند تا فینال لیگ قهرمانان آسیا 

پیش بروند.
لیگ قهرمانان ۲۰۱۹

نماینــدگان ایران در مرحله 
گروهی حذف شدند.

لیگ قهرمانان ۲۰۲۰
پرسپولیس: نایب قهرمان

خروجی: علیرضا بیرانوند، مهدی 
ترابی، شجاع خلیل زاده، علی علیپور

ورودی: حامــد لــک، عیســی 
آل کثیر، میلاد سرلک

پرسپولیس این فصل لیگ قهرمانان 
آســیا را خوب شروع نکرد اما با وجود 
تضعیف نسبی این تیم در دور متمرکز 
رقابت ها، شاگردان یحیی گل محمدی 

عملکرد خوبی از خود نشــان دادند و 
توانســتند تا مرحله فینال پیش بروند. 
حتی محرومیت عیسی آل کثیر مانع کار 

بزرگ تیم یحیی گل محمدی نشد.
لیگ قهرمانان ۲۰۲۱

استقلال: حذف در مرحله یک 
هشتم نهایی مقابل الهلال

خروجی : دیاباته، میلیچ، محمد 
نادری، مهدی قایدی، مســعود ریگی، 

داریوش شجاعیان، فرشید اسماعیلی
ورودی: امیرحسین حسین زاده، 
زبیــر نیک نفــس، عــارف آقاســی، 
محمدرضا آزادی، امین قاســمی نژاد، 

جعفر سلمانی
پرسپولیس: حذف در مرحله 

یک چهارم نهایی مقابل الهلال
خروجــی: محمــد حســین 
کنعانی زادگان، احمد نوراللهی، شهریار 

مغانلو
ورودی: رضا اسدی، حامد پاکدل
هم اســتقلال و هم پرســپولیس 
مهره هــای کلیدی شــان را در نقل و 
انتقالات از دســت دادند که این مساله 

در مورد استقلال بیشتر به چشم آمد. به 
همیــن دلیل هر دو تیم مقابل الهلال که 
به خوبی خــودش را تقویت کرده بود 
شکســت خوردند و از دور رقابت ها 

حذف شدند.
عملکــرد پرســپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیا نشــان داده که تیم های 
ایرانی با حداقل ثبات هم قدرت رسیدن 
به مراحل نهایی لیگ قهرمانان آســیا را 
دارند. پرسپولیس به جز لیگ قهرمانان 
۲۰۱۸ که یک استثنا محسوب می شود، 
سعی کرده کمترین بازیکن تاثیرگذار را 
از دست بدهد و جایگزین هایی نزدیک 
به کیفیت بازیکنان جدا شــده، جذب 
کند. با این حال استقلال تغییرات زیادی 
داشــته که مانع موفقیتش شده است. 
شــاید در برخی فصول آن ها بازیکنان 
پرتعدادی هم جذب کرده باشــند اما 
از دســت رفتن شاکله اصلی تیم باعث 
شــده که آن ها هیچ گاه نتوانند عملکرد 
خوبی داشــته باشند؛ موضوعی که در 

پرسپولیس رخ نداد.

گروه ورزشــی-لیونل مسی، 
ســتاره آرژانتینی پاری ســن ژرمن 
بهترین شــب از زمان انتقــال به این 

باشگاه را سپری کرد.
فاصلــه زیادی تا پایان زمان رای 
گیری مراسم توپ طلای سال ۲۰۲۱ 
باقی نمانده و ستاره های بزرگ دنیای 
فوتبــال در این هفته هــای پایانی در 

تــلاش برای جلــب رضایت رای 
دهنــدگان و کســب این 

عنوان بزرگ هستند. 
کوریــره  گرچــه 
مدعی  دلااسپورت 
شــد برنــده توپ 

طلای امسال مشخص 
شــده و این جایزه قطعا به 

لیونل مسی می رسد، اما او در برابر 

لایپزیش درخشــان ظاهر شد تا نشان 
دهد یکی از ســتاره هــای لایق برای 

دریافت این افتخار بزرگ است.
لیونل مسی که پیش از این فقط در 
لیگ قهرمانان و برابر منچسترسیتی در 
لبــاس تیم جدید خود موفق به گلزنی 
شده بود، این روند را ادامه داده و دو بار 
دروازه لایپزیش را باز کند. در اواسط 
نیمــه دوم بود که پاس به بیرون کیلیان 
امباپــه بــا ضربه این 
بازیکن همــراه بود و 
دفع توپ گولاســچی 
به دیرک دروازه برخورد 
کرد تــا در ریباند خود 
لیونل مســی به راحتی 
دروازه خالی را باز کند.

امــا دقایقی بعد این 
بار پاری سن ژرمن صاحب یک ضربه 
پنالتی شــد و لیونل مسی با ضربه ای 

چیپ و تماشایی در کمال خونسردی 
موفق به زدن گل برتری تیمش شــد. 
جالــب اینجاســت در اوقات اضافی 
یــک پنالتی دیگر هم به ســود پاری 
ســن ژرمن اعلام شد، اما لیونل مسی 
زدن ایــن ضربه را به امباپه ســپرد و 
ســتاره فرانسوی نتوانست از پس این 

ماموریت به خوبی بر بیاید.
در نهایت این دیدار با دبل لیونل 
مســی و نقش آفرینی مســتقیم او در 
برتری مهــم پاری ســن ژرمن ادامه 
یافت. در شب درخشش کریم بنزما در 
لباس رئال مادرید، لیونل مسی نیز در 
ترکیب پاریس عملکرد بســیار خوبی 
داشت تا نبرد برای تصاحب توپ طلا 
بین او، بنزما، رابرت لواندوفســکی و 

شاید جورجینیو ادامه داشته باشد.

گروه ورزشی-رییس فدراسیون 
کشــتی گفت: حتی اگــر در انتخاب 
ســرمربی تیم ملی، رفیق بازی هم کرده 

باشم دیدید که نتیجه داد.
علیرضا دبیر در حاشــیه مراسم 
تقدیــر از مدال آوران دانشــگاه آزاد و 
قهرمانان کشــتی، اظهار داشــت: در 
گذشته اگر ورزشــکاری دانشجو بود 
همه تعجب می کردند اما الان برعکس 
شده و اگر ورزشکاری دانشجو نباشد 
باعث تعجب اســت. این هم از برکات 
کشــور ماســت. وی افــزود: هر ۱۳ 
کشــتی گیری که در بازی های المپیک 
و مسابقات جهانی ۲۰۲۱ مدال گرفتند 
دانشجو هســتند به غیر از یکی از آنها 
که او هم قصد دارد در دانشــگاه تربیت 
معلم تحصیل کند. از دانشگاه آزاد تشکر 
می کنم که به خصوص در رشته کشتی 

بسیار فعال است.
دبیر درباره نقش دانشگاه آزاد در 
همکاری با فدراسیون کشتی گفت: در 
دهه ۸۰ شاگرد محمدمهدی طهرانچی 
رییس دانشگاه آزاد بودم و به او ارادت 
دارم. در مدتی که مسوولیت فدراسیون 
کشــتی را داشــتم یــک تفاهم نامه با 

این دانشــگاه امضا کردیم و سه نفر از 
مدال آوران مســابقات جهانی اســلو 

حاصل آن تفاهم نامه هستند.
طهرانچــی  داد:  ادامــه  وی 
استراتژیســت است و در زمان نوشتن 
تفاهم نامه هم به ما مشاوره می داد. لازم 
دانستم که امروز در این مراسم حضور 

داشته باشم تا از او تشکر کنم.
رییس فدراســیون کشتی درباره 
رعایــت پروتکل هــای بهداشــتی و 
ضرورت تزریق واکســن کرونا گفت: 
در یک ســال و نیم گذشته خیلی ها از 
دست من ناراحت شدند زیرا هیچکس 
را به اردوی تیم های ملی راه نمی دادیم. 
از همــه آنها عذرخواهــی می کنم اما 
امیدوارم که متوجه شــوند این کار به 
خاطر صلاح ورزشــکاران بوده است. 
فدراسیون کشتی برای تزریق واکسن 
کرونا پیشــگام بــود و در نتیجه به غیر 
از یک مورد هیچکس به بیماری مبتلا 

نشد. 
وی افزود: از همه مردم می خواهم 
که بــه توصیه هــای علمــای دین و 
دانشــمندان و متخصصان گوش دهند 
و هرچه ســریعتر واکسن بزنند. کسی 

کــه این کار را نکند به جامعه خود ظلم 
کرده است.

دبیر در واکنش بــه این انتقاد که 
پژمان درســتکار به خاطر رفاقت با او 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد شده است، 
اظهار داشــت: غلام محمــدی عزیز 
ماست اما مربیگری مانند دوی امدادی 
است. محمدی ۲۰ سال زحمت کشید 
و از او تشــکر می کنم. چه رفیق بازی 
کرده باشــم یا نه، این موضوع خودش 
را در نتایج تیم ملی نشان داد. درستکار 
انتخاب درســتی بود و خیلی ها بعد از 
مســابقات قبول کردند. وی در پاسخ 

به این  ســوال که آیا فکر می کنید نتایج 
مسابقات سال ۲۰۲۱ در سال های آینده 
هم تکرار شود؟ گفت: این نتایج لطف 
خدا بود اما باید تلاش کنیم. در کشــتی 
آزاد از روسیه و آمریکا عقب هستیم و ۲ 
تا سه سال زمان لازم است نه اینکه فردا 
نتیجه بگیریم . حریفان هم بیکار نیستند. 
اگر می خواهیم به حریفان برسیم نباید 
فرار کنیم بلکه باید به مصاف آنها برویم. 
در کشتی فرنگی هم نایب قهرمان شدیم 
اما با یک مدال قهرمان می شدیم. مطمئن 
باشــید ســال بعد با کمک محمد بنا و 

حمید سوریان نتایج بهتری می گیریم.

خودزنیبهسبکایرانیها!

درخششدوبارهدراروپا؛

چشمکلیونلمسیبهتوپطلایهفتم!

علیرضادبیر:

رفیقبازیهمکردهباشم،دیدیدکهنتیجهداد

 بدینوســیله به اطلاع کلیه مالکان محترم کوی استادان دانشگاه تهران - جزیره کیش 
می رساند:

مجمع عمومی مالکان ســاختمان راس ساعت ۹ صبح در مورخ ۱4۰۰/۰۸/۲۱ در محل 
ســاختمان به آدرس جزیره کیش میدان غدیر خیابان طاهر خیابان شــیرو 

برگزار خواهد شد. لذا از کلیه مالکان گرامی یا نمایندگان قانونی ایشان دعوت  می شود 
در جلسه  حضور بهم رسانند .

دستور جلسه  مجمع:
تعیین هیات مدیره منتخب برای سال آتی،

ارائه و تصویب گزارش وضعیت فنی و مالی ساختمان،
تعیین بودجه بازسازی و هزینه های جاری سال آتی.

برگزاری مجمع عمومی مالکان کوی استادان
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بدینوسیله به اطلاع می رساند مجمع عادی بطور فوق العاده شرکت کیش 
خودرو در روز شــنبه مورخ ۱4۰۰/۸/۱5  در محل تعمیرگاه مرکزی شرکت 
 واقــع در تهران  - مهرآبــاد جنوبی - خیابان میر قادری - پلاک ۱۲۸ برگزار 

می گردد.
دستور جلسه:

۱- انتخاب اعضاءهیات مدیره 
۲- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل

3- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عادی شرکت باشد.
عبدالرضا تمدنی جهرمی

عضو هیات مدیره و مدیرعامل

برگزاری مجمع عادی بطور فوق العاده شرکت
 کیش خودرو 


